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Sekreterare .................................................  
 Linda Backsten  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Ronny Löfquist (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Fredrik Engberg (L) Stina Isaksson (SD) 
    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 08:30-11:15 
  
Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Stina Isaksson (SD) (2:e vice ordförande), 

Birgitta Årzen (S) (1:e vice ordförande), Fredrik Engberg (L), Håkan Bengtsson 
(C), Maj Brodin (SD), Lisa Mogren (V), Bo-Gunnar Åkesson (M), Mats 
Gustafsson (SD)  ersätter Mikael Ingvarsson (SD), Wien Axelsson (C)  ersätter 
Anna Roos (C), Tommy Edenholm (KV) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Krister Mattsson (S) 

Kerstin Alexén (SD) 
Bengt-Åke Torhall (L) 
Karl-Yngve Dahlgren (SD) 
Mattias Andersson (KV) 
Torbjörn Alexandersson (KD) 

  
Övriga närvarande Emma Gröndahl (kommunchef) 

Lars Tingsmark (ekonomichef) §§123-132 
Kristin Engholm (utveckling- och hållbarhetschef) 
Jenny Hagesjö (kanslichef) 
Moa Teveldal (nämndsekreterare) 
Linda Backsten (kommunsekreterare) 
Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef) §125 
Malin Thydén Kärrman (S) (ordförande) (samhällsbyggnadsnämnden) §125 
Roger Andersson (S) (1:e vice ordförande) (samhällsbyggnadsnämnden) §125 
Bo Brandt Nielsen (M) (2:e vice ordförande) (samhällsbyggnadsnämnden) §125 
Ray Alexén (SD) (samhällsbyggnadsnämnden) §125 
Gunilla Abrahamsson (skolexpert) §125 
Magnus Åman (räddningschef) §125 
Kristoffer Bergström (personalchef) §§125-142 
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 MÖTESPROTOKOLL 
 Mötesdatum  sid 2 
 2023-08-22  

   
Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Utses att justera Fredrik Engberg (L) 
Stina Isaksson (SD) 

  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§123-142 
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 Mötesdatum 
 2023-08-22  
  

Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

ÄRENDELISTA 
§123 Val av justerare 

§124 Godkännande av ärendelista 

§125 Information och rapporter 

§126 Meddelande 

§127 Delegeringsredovisning 

§128 Begäran om investeringsmedel samhällsbyggnadsnämnden - Effektivisering av 
gatubelysningsnätet 

§129 Revidering av riktlinjer för klimatkompensationsfonden 

§130 Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 

§131 Revidering av valnämndens reglemente 

§132 Svar på motion - Syskonförtur 

§133 Svar på motion - Motorgård för ungdomar 

§134 Svar på motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 

§135 Svar på motion - Övervakningskameror i våra skolor 

§136 Svar på motion - Fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget 

§137 Rökfri arbetstid 

§138 Svar på revisorernas missiv avseende granskning av anläggningstillgångar 

§139 Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och kassahantering 

§140 Samverkansöverenskommelse mellan Hylte kommun och Polismyndigheten 

§141 Viljeinriktning - Regional fysisk plan Halland 

§142 Ansökan om medfinansiering - Sofieslätts bygdegård 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§123 

Val av justerare  
(2023 KS0006) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Fredrik Engberg (L) och Stina Isaksson (SD) ska justera 
protokollet tillsammans med ordförande Ronny Löfquist (S). 
Yrkande 
Birgitta Årzén (S) yrkar att Fredrik Engberg (L) utses till justerare. 
Håkan Bengtsson (C) yrkar att Bo-Gunnar Åkesson (M) utses till justerare. 
Maj Brodin (SD) yrkar att Stina Isaksson (SD) utses till justerare. 
  
Håkan Bengtsson (C) drar tillbaka sitt yrkande. 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunstyrelsen kan besluta att Fredrik Engberg (L) och Stina 
Isaksson (SD) kan utses att justera protokollet tillsammans med ordförande Ronny Löfquist 
(S). Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar att utse Fredrik Engberg (L) och Stina 
Isaksson (SD) som justerare. 
 

Paragrafen är justerad 
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Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§124 

Godkännande av ärendelista  
(2023 KS0007) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna ärendelistan med följande tillägg under punkten 
"Information och rapporter": 
  

 Laddstolpen på COOP:s parkering. 
  
Samt att lägga frågan gällande kameraövervakning till beredning. 
Frågor 
Stina Isaksson (SD) ställer en fråga gällande laddstolpen på COOP:s parkering. 
  
Stina Isaksson (SD) ställer en fråga gällande kameraövervakning. 
 

Paragrafen är justerad 
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 2023-08-22  
  

Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§125 

Information och rapporter  
(2023 KS0014) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Avfallshantering 
Kommunchef Emma Gröndahl, utveckling- och hållbarhetschef Kristin Engholm, kanslichef 
Jenny Hagesjö, sammhällsbyggnadschef Katarina Paulsson och ekonomichef Lars Tingsmark 
informerar om SÅM (Samverkan-Återvinning-Miljö) som ansvarar för renhållningen i 
Gislaveds, Gnosjös, Vaggeryds och Värnamos kommuner. 
  
Branden på Elias Fries 18 juli 
Skolexpert Gunilla Abrahamsson och räddningschef Magnus Åman informerar om 
händelseförloppet under branden i hus 7 på Elias Fries och ger en nulägesbild vad det gäller 
ersättningslokaler.  
  
Löneläget 2024 
Personalchef Kristoffer Bergström informerar om utmaningar gällande löneläget för 
tjänstepersoner och kommunals medlemmar samt personalkostnader inför 2024. En 
löneanalys ska göras under augusti/september 2023. 
  
Smålands Sjörike 
Kommunchef Emma Gröndahl informerar om Smålands Sjörikes organsiation och nya 
verksamhetsplan för 2023. Smålands Sjörike utgörs av kommunerna Värnamo, Gislaved, 
Ljungby och Hylte. 
  
Laddstolpe COOP:s parkering 
Ekonomichef Lars Tingsmark ger en läggesbild gällande betallösning för laddstolpen på 
COOP:s parkering. Den beslutade betallösningen går inte att använda på befintlig laddstolpe. 
  

Handlingar i ärendet 
 Föredragningslista kommunstyrelsen 2023-08-22 

Paragrafen är justerad 
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§126 

Meddelande  
(2023 KS0015) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

Beskrivning av ärendet 
Till dagens sammanträde har kommunledningskontoret skickat med de meddelanden som 
kommunstyrelsen bör ha kännedom om. 

Handlingar i ärendet 
 Protokoll MBL §19 Kommunal 2023-05-25 
 Protokoll MBL §19 Kommunal 2023-07-03 
 Samverkansprotokoll CESAM 2023-06-27 
 Protokoll skyddskommitté kommunledningskontoret Kommunal 2023-06-09 
 Anslagsbevis - Protokoll för Nämnden för överförmyndare i samverkan 2023-05-30 
 Anslagsbevis - Protokoll för Nämnden för överförmyndare i samverkan 2023-06-20 
 Anslagsbevis - Protokoll för Nämnden för överförmyndare i samverkan 2023-07-13 
 Minnesanteckningar från ägarsamråd för överförmyndare i samverkan 2023-05-26 
 Delårsrapport tertial 1 2023 - Nämnden för överförmyndare i samverkan 
 OIS §113 - Yttrande över granskning av Nämnden för överförmyndare i samverkan 

2022 
 Yttrande över granskning av Nämnden för överförmyndare i samverkan 2022 
 Protokoll - Bostadsstiftelsen Hyltebostäder 2023-06-08 
 Protokoll KF 2023-06-13 
 Protokoll från styrelsemöte i Samordningsförbundet i Halland 2023-06-13 
 §85 KFN - Fyllnadsval folkhälso- och trygghetsrådet 
 §73 RF - Beslut om regionfullmäktiges sammanträdesdagar 2024 
 Meddelande till KS gällande initiativärende från KS 2023-05-30 

Paragrafen är justerad 
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

§127 

Delegeringsredovisning  
(2023 KS0016) 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av de redovisade delegeringsbesluten. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunledningskontoret har sammanställt de delegeringsbeslut som är tagna sedan förra 
sammaträdet. 

Handlingar i ärendet 
 Redovisning delegeringsbeslut - Ekonomi maj 2023 
 Redovisning delegeringsbeslut - Personal maj 2023 
 Redovisning delegeringsbeslut - Räddningstjänsten juni 2023 
 Redovisning delegeringsbeslut - Räddningstjänsten juli 2023 
 Redovisning - Anställningar maj 2023 
 Redovisning - Anställningar juni 2023 
 §40 TU Remissvar Kollektivtrafikplan 2024 med utblick 2025–2026 
 §121 KS Remiss - Kollektivtrafikplan 2024 med utblick 2025-2026 
 Ordförandebeslut gällande yttrande - Riktlinjer för bostadsförsörjning med 

utbyggnadsplan Halmstads kommun 
 Ordförandebeslut - Kostnader ersättningslokal och inventarier Elias Fries 

Paragrafen är justerad 
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§128 

Begäran om investeringsmedel samhällsbyggnadsnämnden - 
Effektivisering av gatubelysningsnätet  
(2023 KS0167) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att bevilja 
samhällsbyggnadsnämnden 1 000 tkr 2023 i ytterligare investeringsmedel för effektivisering 
av gatubelysningsnätet samt hänföra till budgetberedningen att finansiera investeringen med 
5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 2025. Investeringens kapitalkostnader finansieras inom 
nämndens befintliga ram. 

Beskrivning av ärendet 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade den 29 mars 2023, § 31, att hos kommunfullmäktige 
begära 8 000 tkr i ytterligare investeringsmedel för effektivisering av gatubelysningsnätet då 
en grundlig inventering visat på stora brister i kommunens gatubelysningsnät. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 25 april 2023, § 79, att återremittera ärendet 
till samhällsbyggnadsnämnden för att beräkna den ekonomiska konsekvensen av 
investeringen och på vilket sätt nämnden kan finansiera ökande kapitalkostnader inom 
befintlig ram. 
  
Samhällsbyggnadskontoret har i samråd med ekonomienheten berett återremissen. Utökad 
belåning på 8 000 tkr ger en årlig räntekostnad på 300 tkr baserat på en ränta på 3,75 procent. 
Årlig avskrivning av investeringen uppgår till 320 tkr i 25 år. Investeringen innebär även 
minskad elförbrukning och minskat underhåll vilket ger nämnden lägre kostnader för 
gatubelysning efter genomförd investering. Kostnaden av utökad belåning beräknas därför 
rymmas inom befintlig ram. 
  
Samhällsbyggnadsnämnden begärde initialt investeringsmedel om 8 000 tkr för 2023 vilket 
hade varit realistiskt utifrån den tidplan som fanns vid tiden för beslut. Planen har därefter 
reviderats och kontoret bedömer att investeringsmedlen bör fördelas med 1 000 tkr 2023, 
5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 2025. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Utökad belåning på 8 000 tkr ger en årlig räntekostnad på 300 tkr baserat på en ränta på 3,75 
procent.Årlig avskrivning av investeringen uppgår till 320 tkr i 25 år. Investeringen innebär 
även minskadelförbrukning och minskat underhåll vilket ger nämnden lägre kostnader för 
gatubelysning eftergenomförd investering. Kostnaden av utökad belåning beräknas därför 
rymmas inom nämndensbefintliga ram 
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Handlingar i ärendet 
 §122 KSAU Återremiss översyn av gatubelysning 
 Tjänsteskrivelse – Återremiss översyn av gatubelysning 
 §46 SBN Återremiss - Översyn av gatubelysning i Hylte kommun 
 Tjänsteskrivelse SBN - Återremiss begäran om investeringsmedel 
 §79 KSAU Begäran om investeringsmedel samhällsbyggnadsnämnden - 

Effektivisering av gatubelysningsnätet 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bevilja samhällsbyggnadsnämnden 1 000 
tkr 2023 i ytterligare investeringsmedel för effektivisering av gatubelysningsnätet samt 
hänföra till budgetberedningen att finansiera investeringen med 5 000 tkr 2024 och 2 000 tkr 
2025. Investeringens kapitalkostnader finansieras inom nämndens befintliga ram. 
 

Yrkande 
Ronny Löfquist (S), Stina Isaksson (SD) och Håkan Bengtsson (C) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag till beslut. 
 

Beslutet skickas till  
Samhällsbyggnadsnämnden 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§129 

Revidering av riktlinjer för klimatkompensationsfonden  
(2023 KS0126) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att besluta om reviderade riktlinjer 
för intern klimatkompensationsfond och klimatkonto. 

Beskrivning av ärendet 
2016-10-20 beslutade kommunfullmäktige om riktlinjer för intern klimatkompensation och 
klimatkonto.  
  
Under åren har utvärdering av klimatkompensationsfonden gjorts och kommunfullmäktige 
beslutade 2021-12-10 att kommunstyrelsen skulle återkomma med förslag på nya riktlinjer.  
  
De reviderade riktlinjerna innebär en förändring av användandet. Tidigare år har 
verksamheterna kunnat ansöka om diverse åtgärder för att finansiera klimatsmarta resvanor. 
Revideringen innebär en förskjutning till arbetet med att effektivisera fordonssamordningen 
samt för att stimulera energieffektivisering. 
  
Tillväxtutskott föreslås vara beslutade inom ramen för energieffektivisering. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
 §43 TU Revidering av riktlinjer för klimatkompensationsfonden 
 Tjänsteskrivelse - revidering av riktlinjer för klimatkompensationsfonden 
 Reviderade riktlinjer för klimatkompensation 2023 
 Riktlinjer för intern klimatkompensation 2017-09-28 

Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta om reviderade riktlinjer för intern 
klimatkompensationsfond och klimatkonto. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar avslag på tillväxtutskottets förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer tillväxtutskottets förslag till beslut mot Stina Isakssons avslagsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt tillväxtutskottets förslag till beslut. 
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Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Mats Gustafsson (SD) reserverar sig till förmån för 
Stina Isakssons avslagsyrkande. 
  
Protokollsanteckning 
Vi i Sverigedemokraterna anser att en klimatkompensationsfond i första hand bör syfta till 
att minska antalet resor med flyg och fossila bränslen, samt öka och främja klimatsmarta 
resor 
med kollektivtrafiken eller fossilfria alternativ. Men i själva verket så har inte införandet 
av fonden levt upp till det tänkta syftet. Vi ser inte behovet av att för varje flygresa, inte 
enbart 
betala flygbiljetten utan även lägga till halva summan som vi betalar in på ett särskilt konto 
hos oss själva, som sedan ska användas för att betala bussbiljetter och 
energieffektiviseringar. 
Detta är ju frågor som det redan arbetas med i våra verksamheter. Att flytta pengar på det 
här viset, ser vi enbart kommer tillföra administrativa kostnader. Med tanke på kommunens 
ekonomi ser vi inte att det är att hushålla med resurserna på bästa sätt för Hylte 
kommuns invånare. Varför vi även på sikt vill avskaffa klimatkompensationskontot i 
kommunen. 
  
Stina Isaksson (SD) 
  
 

Beslutet skickas till  
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§130 

Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet  
(2023 KS0160) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att föreslå Länsstyrelsen i Hallands 
län att inte förändra valdistrikten i Hylte kommun inför valet till Europaparlamentet 2024. 

Beskrivning av ärendet 
Hylte kommun har fått en uppmaning från Länsstyrelsen i Hallands län att rapportera om man 
önskar att ändra valdistrikten eller om man vill behålla befintliga valdistrikt.  
  
Valmyndigheten rekommenderar att valdistrikten vid valet till Europaparlamentet bör vara 
samma som vid de allmänna valen 2022, om det inte är nödvändigt att ändra 
valdistriktsindelningen. Kommunledningskontoret har tittat på statistik på antalet 
röstberättigande till Europaparlamentet per 1 april 2023 och det finns inget där som gör det 
nödvändigt att till detta val ändra valdistriktsindelningen. Antalet röstberättigande i de olika 
valdistrikten ligger inom de spann som är rekommendationerna.  
  
Kommunen ska informera länsstyrelsen om sitt förslag kring valdistrikten senast 2 oktober, så 
att länsstyrelsen kan besluta om dem senast 1 december 2023. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan så länge det inte blir några förändringar på 
valdistrikten. Blir det en utökad andel valdistrikt i förhållande till senaste valet kan det leda 
till ökade kostnaderför lokal, personal och valmaterial. Minskas antal valdistrikt ner kan det 
leda till minskade kostnader av samma anledning som vid en utökning. 

Handlingar i ärendet 
 §126 KSAU Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 
 §2 VN Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 
 Tjänsteskrivelse Översyn valdistrikt inför val till Europaparlamentet 2024 
 Information - Valdistriktsindelning inför val till Europaparlamentet 
 Karta valdistrikt inför valet 2022 
 Statistik röstberättigande Valdistrikt Hylte (per april 2023) 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige att föreslå Länsstyrelsen i Hallands 
län att inte förändra valdistrikten i Hylte kommun inför valet till Europaparlamentet 2024. 
 

13 (44)



 MÖTESPROTOKOLL 
 Mötesdatum 
 2023-08-22  
  

Kommunstyrelsen    

 
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Beslutet skickas till  
Länsstyrelsen i Halland län vid slutgiltigt beslut i KF (halland@lansstyrelsen.se, ange dnr. 
2164–2023) 
 

Paragrafen är justerad 
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§131 

Revidering av valnämndens reglemente  
(2023 KS0182) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att revidera valnämndens 
reglemente enligt bilagt förslag. 

Beskrivning av ärendet 
Vid utvärderingen efter de allmänna valen 2022 uppmärksammade kommunledningskontoret 
att det hade varit bra att revidera valnämndens reglemente så att det skrivs in att valnämnden 
kan ta beslut om arvoden för röstmottagare och övriga personal som arbetar i en 
vallokal/röstningslokal. Valnämnden beslutade vid utvärderingen att eventuell revidering 
skulle hanteras av den nya valnämnden.  
  
Kommunledningskontoret har nu sett över hela valnämndens reglemente och föreslår ett antal 
förändringar. De förändringar som föreslås är en skrivning av arvoden, hantering av 
personuppgifter och dataskyddsombud.  
  
Motiveringen till att revidera valnämndens reglemente är att frågan om arvoden till 
röstmottagarna och övrig valpersonal inte bedöms som en kommunövergripande fråga, utan är 
en fråga som valnämnden skulle kunna ta beslut om själv. Det gör det också lättare att få ett 
slutgiltigt beslut i ärenden som rör arvoden tätt inpå valet, t.ex. om det uppmärksammas att 
nämnden behöver ändra eller lägga till något i ett grundbeslut.  
  
Övriga ändringar hänger ihop med att göra valnämndens reglemente mer likt övriga nämnders 
reglementen i form av gemensamma formuleringar.  
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
 §127 KSAU Revidering av valnämndens reglemente 
 §3 VN Revidering av valnämndens reglemente 
 Tjänsteskrivelse Revidering av valnämndens reglemente 
 Reglemente valnämnd (Portaldokument) 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att revidera valnämndens reglemente enligt 
bilagt förslag. 
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Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige  
Valnämnden (vid slutgiltigt beslut) 
 

Paragrafen är justerad 
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§132 

Svar på motion - Syskonförtur  
(2022 KS0365) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Stina Isaksson (SD) och Maj Brodin Johansson (SD) lämnade den 31 oktober 2022 in en 
motion som angående syskonförtur. De föreslår följande: 
  

 Att införa syskonförtur på kommunens förskolor. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 november 2022, § 216, att ge barn- och 
ungdomsnämnden i uppdrag att lämna förslag till svar på motionen och att svaret ska vara 
inlämnat till kommunledningskontoret senast 5 juni 2023. 
  
Svar från Barn- och ungdomskontoret: 
Syskonförtur innebär att ditt barn prioriteras före barn som inte har syskon på förskolan vid 
fördelning av plats. Konsekvens av syskonförtur blir negativ för barn i kö utan syskon. Alltså 
tillämpas inte likabehandlingsprincipen vid syskonförtur på förskolan. 
  
Idag tillämpar Barn- och ungdomskontoret barnomsorgskö enligt nedan: 
1. Förstahandsval och önskat datum 
2. Förstahandsval och inom garantitid 
3. Annan ort 
  
I dagsläget har vi inte någon kö till våra förskolor och placerar därför inte barn på annan ort 
än den önskade. 
  
I Hyltebruk där upptagningsområdet är hela tätorten kan man få placering på annan förskola 
än just den önskade. 
  
I maj 2023 ser man att ingen av de 582 placerade barns vårdnadshavare vill byta förskola på 
grund av syskonplacering. 
  
Barn- och ungdomskontoret anser inte ovan skäl är grund för införande av syskonförtur och 
föreslår därför avslag på motionen. Barn- och ungdomsnämnden beslutade 23 maj 2023, § 54, 
att föreslå avslag på motionen. Kommunledningskontoret har inget att tillägga till barn- och 
ungdomsnämndens förslag till beslut och föreslår kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att avslå motionen. 
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Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Förslag till beslut har ingen ekonomisk påverkan. Bifall till motionen kommer att medföra 
kostnadersom inte finns avsatta i ram. 
  
  

Handlingar i ärendet 
 §124 KSAU Svar på motion angående syskonförtur 
 Tjänsteskrivelse - Svar på motion angående syskonförtur 
 §54 BUN Remiss Motion - Syskonförtur 
 Tjänsteskrivelse BUN Remiss motion - Syskonförtur 
 §216 KSAU Motion angående syskonförtur - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion angående syskonförtur - på remiss 
 §124 KF Inkomna motioner 
 Motion - Syskonförtur 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till motionen. 
Bo-Gunnar Åkesson (M) och Håkan Bengtsson (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till 
beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer arbetsutskottets förslag till beslut mot Stina Isakssons bifallsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Mats Gustafsson (SD) reserverar sig till förmån för 
Stina Isakssons bifallsyrkande. 
  
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
 

Paragrafen är justerad 
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§133 

Svar på motion - Motorgård för ungdomar  
(2022 KS0362) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionens första att-sats 
och att anse andra att-satsen besvarad.  

Beskrivning av ärendet 
Stina Isaksson (SD) med flera lämnade den 31 oktober 2022 in en motion som belyser vikten 
av att motorintresserade ungdomar kan träffas och dela sina intressen med varandra. Mot 
bakgrund av detta föreslår de att: 
  

 Hylte kommun verkar för att tillhandahålla en motorgård där ungdomarna kan mötas.  
 Hylte kommun verkar för att stödja bilburna ungdomar att starta upp en förening. 

 
Kommunstyrelsen arbetsutskott beslutade 29 november 2022 att ge kultur- och 
folkhälsonämnden i uppdrag att svara på motionen. 
 
 
Kultur- och folkhälsonämnden framhåller att Hylte kommun idag har en fritidsgård i 
Hyltebruk som är öppen för ungdomar i åldern 13–18 år. En av fritidsledarna har i uppdrag att 
ansvara för att skapa relationer med motorintresserade ungdomar. Det finns ett garage att 
tillgå och en träff har hållits där ungdomarna själva fått ge idéer på aktiviteter som de skulle 
vilja ha. Målgruppen har varit svår att nå och det tar därför viss tid att skapa relationer och få 
till bra aktiviteter som ungdomarna vill komma på. Fritidsgården har etablerat samarbete med 
arbetsmarknadsenheten, där man till exempel kan låna verktyg för däckbyten. Detta är ett 
arbete som görs inom ramen för den befintliga fritidsverksamheten. 
 
 
Ska det finnas en motorgård som är separerad från fritidsgården, så krävs ytterligare medel i 
form av lokalhyra och personalkostnader. Beroende på vad som ska erbjudas på motorgården 
behövs eventuellt också miljötillstånd. 
 
 
För att kunna starta en förening krävs att det finns ett frivilligt engagemang att bygga på. 
Skulle ungdomar signalera intresse hjälper Hylte kommun till med uppstart av en förening. En 
förening har också möjlighet att söka externa medel. Till exempel har ungdomssektionen för 
en motorklubb i Kramfors blivit beviljade 3 000 tkr från Allmänna arvsfonden för att bygga 
en motorgård för ungdomar.  
 
Kultur- och folkhälsonämnden beslutade att föreslå kommunfullmäktige att avslå första att-
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satsen om att tillhandahålla en motorgård och att andra att-satsen om att stödja uppstart av en 
förening ska anses besvarad. 
 
 
Kommunledningskontoret instämmer i Kultur- och folkhälsonämndens förslag. Utifrån det 
som lyfts angående kostnader avseende lokalhyra, personalkostnader och miljötillstånd samt 
den verksamhet som redan pågår så föreslår kommunledningskontoret likt kultur- och 
folkhälsonämnden att första att satsen ska avslås. Vid ett frivillig engagemang lyfter kultur- 
och folkhälsonämnden att de kan vara behjälpliga därmed anses andra att satsen besvarad. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Förslag till beslut har ingen ekonomisk påverkan. Ska en separat motorgård startas upp krävs 
ytterligare medel i form av lokalhyra och personalkostnader. Kostnader härför finns inte 
avsatta i ram. 
  

Handlingar i ärendet 
 §125 KSAU Svar på motion motorgård för ungdomar 
 Svar på motion motorgård för ungdomar 
 §73 KFN Motion - motorgård för ungdomar 
 Tjänsteskrivelse KFN Svar på motion - motorgård för ungdomar 
 §215 KSAU Motion angående en motorgård för ungdomar - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion angående en motorgård för ungdomar - på remiss 
 §124 KF Inkomna motioner 
 Motion angående en motorgård för ungdomar 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionens första att-sats och att anse 
andra att-satsen besvarad.  
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till motionen. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer arbetsutskottets förslag till beslut mot Stina Isakssons bifallsyrkande. 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att följande beslutsordning godkänns: 

 Den som röstar enligt arbetsutskottets förslag till beslut röstar JA. 
 Den som röstar enligt Stina Isakssons bifallsyrkande röstar NEJ. 
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Resultat 
Med röstsiffrorna 8 JA-röster och 3 NEJ-röster finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. Omröstningslistan finns 
som bilaga till protokollet. 
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Mats Gustafsson (SD) reserverar sig till förmån för 
Stina Isakssons bifallsyrkande. 
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
 

Paragrafen är justerad 
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Kommunstyrelsen    
 

Omröstningslista: §133 
Ärende: Svar på motion - Motorgård för ungdomar,  2022 KS0362 
 
Omröstningslista(or) 
Svar på motion - Motorgård för ungdomar 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot X   
Håkan Bengtsson (C), ledamot X   
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Lisa Mogren (V), ledamot X   
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot X   
Mats Gustafsson (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare X   
Tommy Edenholm (KV), ledamot X   
Resultat 8 3 0 
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§134 

Svar på motion - Simkunnighet ger badsäkerhet  
(2022 KS0295) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige besluta att avslå att-sats 1, att anse 
att-sats 2 vara besvarad, att bifalla att-sats 3 samt att anse att-sats 4 och 5 vara besvarade. 

Beskrivning av ärendet 
Anna Roos (C) lämnade den 19 augusti 2022 in en motion avseende simkunnighet ger 
badsäkerhet. I motionen föreslår hon följande: 
  

1. Att alla barn från det året de fyller fem år ska erbjudas avgiftsfri simskola på 
tillgängliga tider.  

2. Att elever som klarat simprovet i åk 3 ska fortsätta få regelbunden simundervisning för 
att upprätthålla och utveckla sina kunskaper, eftersom simkunnighet och vattenvana är 
en färskvara.  

3. Att elever som har svårt att lära sig simma ska erbjudas intensivträning på lov och 
efter skoltid, så att de inte kommer efter i skolans andra ämnen.  

4. Att en kostnadsberäkning och utredning kring om det är möjligt att köpa in badflottar 
och hopptorn till våra kommunala badplatser.  

5. Att Kultur- och folkhälsonämnden får i uppdrag att ta fram koncept för livräddning 
med docka inför sommarsäsong och livräddning på isflak med isdubbar tillsammans 
med möjlighet att testa av sin simkunnighet med simborgarmärket som riktmärke.  

  
Kommunstyrelsens arbetsutskott skickade motionen på remiss den 20 september 2022, §164, 
till barn- och ungdomsnämnden, kultur- och folkhälsonämnden samt 
samhällsbyggnadsnämnden att lämna förslag till svar på motionen utifrån sina 
ansvarsområden.  
  
Kultur- och folkhälsonämnden har svarat på första att-satsen. Barn- och ungdomsnämnden har 
svarat på andra att-satsen. Barn- och ungdomsnämnden samt kultur- och folkhälsonämnden 
har svarat på tredje att-satsen. Samhällsbyggnadsnämnden har svarat på fjärde att-satsen. 
Kultur- och folkhälsonämnden har svarat på femte att-satsen. 
  
Vad det avser tredje att-satsen så föreslår barn- och ungdomsnämnden bifall medans kultur-
och folkhälsonämnden anser att motionen ska anses besvarad i denna del. 
Kommunledningskontoret instämmer i kultur- och folkhälsonämndens bedömning då denna 
del av motionen främst faller inom nämndens ansvarsområde och det uppfattas som att det 
som lyfts i motionen redan idag utförs. 
  
Samtliga svar redovisas i bifogad ärendebeskrivning. Kommunledningskontoret föreslår 
följande: 
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 Kommunledningskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå första att-
satsen. 

 Kommunledningskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att andra att-sats ska 
anses besvarad. 

 Kommunledningskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att tredje att-satsen ska 
anses besvarad. 

 Kommunledningskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att fjärde att-satsen ska 
anses besvarad. 

 Kommunledningskontoret föreslår kommunfullmäktige besluta att femte att-satsen ska 
anses besvarad. 

  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Kommunledningskontoret tillägger att simskolan idag inbringar en intäkt om 112 000 kr till 
kultur- och folkhälsonämnden. 
  

Handlingar i ärendet 
 §111 KSAU Svar på motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 
 Tjänsteskrivelse - Svar på motion simkunnighet ger badsäkerhet 
 Ärendebeskrivning - Svar på motion simkunnighet ger badsäkerhet 
 §22 SBN Svar på motion simkunnighet ger badsäkerhet 
 Tjänsteskrivelse SBN - Svar på motion simkunnighet ger badsäkerhet 
 §27 KFN Motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 
 Ärendebeskrivning KFN - Svar på motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 
 §95 BUN Remiss Motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 
 Tjänsteskrivelse BUN - Motion Simkunnighet ger badsäkerhet 
 §164 KSAU Motion - Simkunnighet ger badsäkerhet - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion - Simkunnighet ger badsäkerhet - på remiss 
 §67 KF Inkomna motioner 
 Motion - Simkunnighet ger badsäkerhet 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå att-sats 1 samt att anse att-
sats 2, 3, 4 och 5 besvarade. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till att-sats 2 och 3. 
Håkan Bengtsson (C) yrkar bifall till att-sats 3. 
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Beslutsgång 
Ordförande frågar först om kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut 
gällande att-sats 1. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag till beslut. 
  
Ordförande ställer sedan arbetsutskottets förslag till beslut att anse att-sats 2 ska vara besvarad 
mot Stina Isakssons bifallsyrkande mot varandra. Ordförande finner att kommunstyrelsen 
beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att följande beslutsordning godkänns: 

 Den som röstar enligt arbetsutskottets förslag till beslut röstar JA. 
 Den som röstar enligt Stina Isakssons bifallsyrkande röstar NEJ. 

  
Resultat 
Med röstsiffrorna 8 JA-röster och 3 NEJ-röster finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. Omröstningslistan finns som bilaga till 
protokollet. 
  
Ordförande ställer sedan arbetsutskottets förslag till beslut att anse att-sats 3 ska vara besvarad 
mot Stina Isakssons och Håkan Bengtssons bifallsyrkande mot varandra. Ordförande finner 
att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att följande beslutsordning godkänns: 

 Den som röstar enligt arbetsutskottets förslag till beslut röstar JA. 
 Den som röstar enligt Stina Isakssons och Håkan Bengtssons bifallsyrkande röstar 

NEJ. 
  
Resultat 
Med röstsiffrorna 4 JA-röster, 6 NEJ-röster och 1 AVSTÅR finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutar enligt Stina Isakssons och Håkan Bengtssons bifallsyrkande. 
Omröstningslistan finns som bilaga till protokollet. 
  
Ordförande frågar sedan om kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till 
beslut gällande att-sats 4. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Ordförande frågar till sist om kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till 
beslut gällande att-sats 5. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Mats Gustafsson (SD) reserverar sig till förmån för 
Stina Isakssons bifallsyrkande gällande att-sats 2. 
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Beslutet skickas till  
Kultur- och folkhälsonämnden 
Barn- och ungdomsnämnden 
Samhällsbyggnadsnämnden 
 

Paragrafen är justerad 
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Omröstningslista: §134 
Ärende: Svar på motion - Simkunnighet ger badsäkerhet,  2022 KS0295 
 
Omröstningslista(or) 
Att-sats 2 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot X   
Håkan Bengtsson (C), ledamot X   
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Lisa Mogren (V), ledamot X   
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot X   
Mats Gustafsson (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare X   
Tommy Edenholm (KV), ledamot X   
Resultat 8 3 0 

Att-sats 3 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot   X 
Håkan Bengtsson (C), ledamot  X  
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Lisa Mogren (V), ledamot X   
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot  X  
Mats Gustafsson (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare  X  
Tommy Edenholm (KV), ledamot X   
Resultat 4 6 1 
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§135 

Svar på motion - Övervakningskameror i våra skolor  
(2023 KS0120) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska återremitteras för att kompletteras med Framtid 
Hyltes budget för 2022 samt kommunfullmäktiges beslut om budget för 2022. 

Beskrivning av ärendet 
Torbjörn Alexandersson (KD) lämnade den 8 mars 2023 i en motion där han belyser vikten av 
övervakningskameror på våra skolor för att minska skadegörelse. Mot bakgrund av detta 
föreslås: 
  

 Att ge kommunstyrelsen i uppdrag att utreda möjligheten att installera 
övervakningskameror på samtliga skolor i Hylte kommun. Detta för att skydda 
kommunens skolbyggnader under kvällar, nätter och helger. 

  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Åtgärden finns med i Framtid Hyltes budget för 2022, vilken beslutades om på 
kommunfullmäktige 2021-11-11 § 158. 
  

Handlingar i ärendet 
 §99 KSAU Motion angående övervakningskameror i våra skolor - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion angående övervakningskameror i våra skolor - på remiss 
 §21 KF Inkomna motioner 2023-03-16 
 Motion - Övervakningskameror i våra skolor 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anse att motionen är besvarad. 
 

Yrkande 
Ronny Löfquist (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut. 
  
Håkan Bengtsson (C) yrkar att ärendet ska återremitteras för att kompletteras med Framtid 
Hyltes budget för 2022 samt kommunfullmäktiges beslut om budget för 2022. 
Stina Isaksson (SD) yrkar bifall till Håkan Bengtssons yrkande om återremittering. 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras. Ordförande finner att 
kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska återremitteras. 
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Beslutet skickas till  
Kommunledningskontoret 
 

Paragrafen är justerad 
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§136 

Svar på motion - Fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget  
(2021 KS0445) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 

Beskrivning av ärendet 
Anna Roos (C) lämnade den 9 december 2021 in en motion där hon föreslår att: 
  

 samhällsbyggnadskontoret gör en översyn kring papperskorgar/soptunnor kring 
Örnaskolan och Kråkberget. 

 samhällsbyggnadskontoret gör en översyn kring var automatiska soptunnor skulle 
underlätta sophanteringen. 

 samhällsbyggnadsnämnden provar automatiserade papperskorgar där de kan öka 
effektiviteten eller bidra till mervärde. 

  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 1 mars 2022, §57, att ge 
kommunledningskontoret i uppdrag att lämna förslag till svar på motionen. Svaret skulle vara 
inlämnat till kommunledningskontoret senast den 3 oktober 2022. Ärendet har beretts av 
kommunledningskontoret.  
  
Kommunens avfallshantering styrs b.la. av gaturenhållningslagen (1998:814), plan- och 
bygglagen (2010:900), Plan- och byggförordning (2011:338) och Miljöbalken (1998:808).  
  
Det kommunala avfallsansvaret har under de senaste åren utökats efter det att ny lagstiftning 
på området har tillkommit. Det har handlat om både krav på separat insamling av matavfall, 
insamling av returpapper och nu senast krav att förpackningar ska samlas in separat from 
2024. Det ställer krav på kommunerna att hantera nya krav inom avfallsområdet, både i närtid 
och på längre sikt. 
  
Avseende papperskorgar kring Örnaskolan och Kråkberget så ansvarar Hyltebostäder för 
papperskorgar vid Örnaskolan. Ser skolan ett behov av fler papperskorgar eller ökat antal 
tömningar kan man anmäla detta till Hyltebostäder.  
  
I 6 kap. 8 § av förordning om producentansvar för förpackningar (2022:1274) framgår det att 
kommunen från och med den 1 januari 2026 ska ordna separat insamling av förpackningar på 
torg och i parker samt andra populära platser där det uppkommer betydande mängder 
förpackningsavfall och/eller där kommunen har ett renhållningsansvar enligt 
gaturenhållningslagen. 
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Med anledning av den nya lagstiftningen så kommer samhällsbyggnadskontoret till slutet av 
2025 att genomföra en översyn och analys av kommunens avfallshantering i offentliga 
miljöer. Därtill kommer en aktivitetsplan för bättre överskådlighet, uppföljning och 
måluppfyllelse tas fram. Vilken form av papperskorgar som ska användas framöver kommer 
alltså vara en del av den här översynen och analysen.  
  
Kommunstyrelsen anser motionen vara besvarad med hänvisning till att frågorna som lyfts i 
motionen ingår i det pågående arbetet inom ramen för det kommunala avfallsansvaret. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Solcellsdrivna, automatiserade papperskorgar kostar cirka 52 tkr per enhet i inköpspris. 
  
Årlig kostnad för simkort, abonnemang, mjukvara, support och telefonapp tillkommer med 1 
740 kr per papperskorg och år. Därtill tillkommer kostnader för service. 
  
Det är även möjligt att hyra enheterna. Att hyra skulle innebär en kostnad om cirka 24 tkr per 
papperskorg och år. I kostnad ingår då försäkring, service, licenskostnad mm. 

Handlingar i ärendet 
 §112 KSAU Svar på motion - Fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget 
 Tjänsteskrivelse - Svar på motion angående fler papperskorgar runt 

Örnaskolan/Kråkberget 
 §57 KSAU Motion - Fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget - på remiss 
 Tjänsteskrivelse - Motion angående fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget - 

på remiss 
 §181 KF Inkomna motioner 2021-12-09 
 Motion - Fler papperskorgar runt Örnaskolan/Kråkberget 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
 

Beslutet skickas till  
Samhällsbyggnadskontoret 
Kommunledningskontoret 
 

Paragrafen är justerad 
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§137 

Rökfri arbetstid  
(2023 KS0148) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att införa rökfri arbetstid i Hylte kommun. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunens medarbetare är den viktigaste resursen på varje arbetsplats. I det vill 
arbetsgivaren och Hylte kommun minimera risken att någon ofrivilligt utsätts för tobaksrök 
samt underlätta ett rökfritt liv. Att sluta röka är förenat med stora hälsovinster men måste 
alltid vara individens eget beslut. 
 
Lärdomar från internationell tobaksprevention visar att det finns en tydlig framgångsfaktor i 
arbetet med tobaksprevention om man inför rökfri arbetstid. Fokus ligger då på den rökfria 
miljön samt att det ska vara lätt att ta ett beslut att trappa ner eller bli helt rökfri. Studier visar 
att flertalet rökare vill sluta, men att de behöver stöd från sin omgivning. 
 
I ärendet ger tjänstpersonsorganisationen förslag om att Hylte kommun ska gå i samma linje 
som den majoritet av Sveriges övriga kommuner som redan har rökfri arbetstid genom att 
införa detsamma. Förslaget om rökfri arbetstid kan komma att omfatta bl.a. 
  
Syftet med Hylte kommuns införande av rökfri arbetstid är att 

 Genom en rökfri arbetsmiljö/arbetstid värna alla medarbetares hälsa. 
 Göra våra medarbetare till goda förebilder i mötet med till exempel elever och 

brukare. 
  
Rökfri arbetstid innebär att 

 Medarbetare inte får röka under sin arbetstid. Rökfriheten inkluderar pauser men inte 
raster. 

 Rökfri arbetstid omfattar även E-cigaretter. 
 Risken minimeras att utsättas för passiv rökning eller röklukt i kommunens lokaler. 
 Rökning inte är tillåten i kommunens lokaler, i nära anslutning till entréer till 

kommunens lokaler, i kommunens fordon, på skolgårdar, i eller i nära anslutning till 
klienters eller vårdtagares hem samt att arbetskläder inte ska exponeras för rökning. 

 Rökning endast får ske på ett sådant avstånd från kommunens lokaler att man kan 
säkerställa att tobaksrök inte i något avseende besvärar andra. 

 Elever, omsorgstagare, kunder, brukare eller medarbetare inte ska utsättas för 
tobaksrök eller tobakslukt. 

 
Tjänstpersonsorganisationen föreslår att kommunstyrelsen beslutar att införa rökfri arbetstid i 
Hylte kommun. 
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Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
 §25 PU Rökfri arbetstid 
 Tjänsteskrivelse - Rökfri arbetstid 
 Protokoll MBL §19 Kommunal 2023-06-09 
 Protokoll Central skyddskommitté Kommunal 2023-06-09 
 Protokoll MBL §11 Kommunal 2023-07-03 
 Protokoll Central skyddskommitté Kommunal 2023-07-03 
 Samverkansprotokoll CESAM 2023-06-27 

Förslag till beslut 
Personalutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att införa rökfri arbetstid i Hylte kommun. 
 

Yrkande 
Stina Isaksson (SD) yrkar avslag på personalutskottets förslag till beslut. 
  
Bo-Gunnar Åkesson (M), Håkan Bengtsson (C) och Fredrik Engberg (L) yrkar bifall till 
personalutskottets förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordförande ställer personalutskottets förslag till beslut mot Stina Isakssons avslagsyrkande 
mot varandra. Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutar enligt personalutskottets 
förslag till beslut. 
  
Omröstning begärs och verkställs efter att föjande beslutsordning godkänns: 

 Den som röstar enligt personalutskottets förslag till beslut röstar JA. 
 Den som röstar enligt Stina Isakssons avslagsyrkande röstar NEJ. 

  
Resultat 
Med röstsiffrorna 7 JA-röster, 3 NEJ-röster och 1 AVSTÅR finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutar enligt peronalutskottets förslag till beslut. Omröstningslistan finns 
som bilaga till protokollet. 
  
Reservation 
Stina Isaksson (SD), Maj Brodin (SD) och Mats Gustafsson (SD) reserverar sig till förmån för 
Stina Isakssons avslagsyrkande. 
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Protokollsanteckning 
Vi i Sverigedemokraterna motsätter oss införandet av rökfri arbetstid i kommunen, vi 
ser däremot positivt på att kommunen erbjuder rökavvänjning via företagshälsovården för 
de medarbetare som önskar det. Ska ett sådant beslut som rökfri arbetstid följas så kommer vi 
att tappa många medarbetare, förmodligen till privata aktörer eller andra branscher. 
Enligt dokumentet så får man inte röka under pauser, dock under rast, man får inte heller 
röka i arbetskläderna eller i närheten av klienters hem. För de kommunanställda som har 
kontorsjobb går säkert situationen att lösa, men för vår personal på golvet som redan har en 
stressig arbetssituation så blir det desto svårare. Fackförbundet kommunal ställer sig även 
dem negativa till beslutet varpå dem förklarat sig oeniga i ärendet. 
  
Stina Isaksson (SD) 
 

Paragrafen är justerad 
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Omröstningslista: §137 
Ärende: Rökfri arbetstid,  2023 KS0148 
 
Omröstningslista(or) 
Rökfri arbetstid 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Ronny Löfquist (S), ordförande X   
Stina Isaksson (SD), 2:e vice ordförande  X  
Birgitta Årzen (S), 1:e vice ordförande X   
Fredrik Engberg (L), ledamot X   
Håkan Bengtsson (C), ledamot X   
Maj Brodin (SD), ledamot  X  
Lisa Mogren (V), ledamot X   
Bo-Gunnar Åkesson (M), ledamot X   
Mats Gustafsson (SD), ersättare  X  
Wien Axelsson (C), ersättare X   
Tommy Edenholm (KV), ledamot   X 
Resultat 7 3 1 
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§138 

Svar på revisorernas missiv avseende granskning av 
anläggningstillgångar  
(2023 KS0108) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende 
granskning av anläggningstillgångar och översända det till revisorerna. 

Beskrivning av ärendet 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hylte kommun har EY granskat kommunens 
anläggningstillgångar. Granskningen syftade till att bedöma om kommunstyrelsen, har en 
tillfredställande kontroll av kommunens anläggningstillgångar. 
  
Revisorernas sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen, delvis har en tillräcklig 
kontroll av kommunens anläggningstillgångar.  
  
Kommunens revisorer har överlämnat rapporten till kommunstyrelsen och begär svar från 
kommunstyrelsen på följande frågor: 

 Hur kommer ansvarsförhållande och hantering av anläggningstillgångar att 
tydliggöras? 

 Vilka riskbedömningar kommer att genomföras rörande anläggningsregister och 
tillgångar? 

 Vilka kontroller avseende tillgångar kommer att ske? 
 Vilka bedömningar avseende nedskrivningsbehov kommer att ske? 
 Finns en uppdaterad underhållsplanering för kommunägda fastigheter? 

  
Kommunledningskontoret har tagit fram ett sammantaget förslag till svar på samtliga frågor. 
Svaret redogör för genomförda och planerade åtgärder för att uppnå en säker och rättvisande 
hantering av kommunens anläggningstillgångar. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
 §128 KSAU Svar på revisorernas missiv avseende granskning av 

anläggningstillgångar 
 Tjänsteskrivelse - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av 

anläggningstillgångar 
 Yttrande - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av anläggningstillgångar 

1 
 Missiv - Granskning anläggningstillgångar 
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 Granskning av anläggningstillgångar 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende 
granskning av anläggningstillgångar och översända det till revisorerna. 
 

Beslutet skickas till  
Revisionen 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§139 

Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och 
kassahantering  
(2023 KS0192) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende kontant- 
och kassahantering och översända det till revisorerna. 

Beskrivning av ärendet 
På uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Hylte kommun har EY granskat kommunens 
kontant- och kassahantering. Granskningen syftade att kartlägga kommunens rutiner för 
kontanthantering samt se över i vilken utsträckning det förekommer kontanthantering i 
kommunens verksamheter.  
  
Revisorerna har i sin granskning påvisat brister i hanteringen av kommunens kontant- och 
kassahantering. Kommunens revisorer har överlämnat en rapport till kommunstyrelsen och 
begär svar från kommunstyrelsen på följande frågor: 

 Hur kommer riktlinjer för kassahantering uppdateras för att uppnå en likartad 
hantering i verksamheterna?  

 Hur kommer kommunen säkerställa att verksamheternas totala försäljning 
harmoniserar med försäljning i huvudboken? 

 Hur kommer kommunen säkerställa att Skatteverkets skyltar finns uppsatta på 
certifierade kassasystem?  

 Hur kommer kommunen säkerställa att unika inloggnings-ID används vid hantering av 
kassasystem? 

 Hur kommer rutinen avseende bankning av fysiska kontanter tydliggöras? 
  
Kommunledningskontoret har tagit fram ett sammantaget förslag till svar på samtliga frågor. 
Svaret redogör för genomförda och planerade åtgärder för att uppnå en säker och rättvisande 
hantering av kommunens kontant- och kassahantering. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 
  

Handlingar i ärendet 
 §129 KSAU Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och 

kassahantering 
 Tjänsteskrivelse - Svar på revisorernas missiv avseende granskning av kontant- och 

kassahantering 
 Yttrande -  granskning av kontant- och kassahantering 
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 Missiv - Granskning av kontant- och kassahantering 
 Granskning av kontant- och kassahantering Hylte kommun 

Förslag till beslut 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till svar på revisorernas missiv avseende kontant- 
och kassahantering och översända det till revisorerna. 
 

Beslutet skickas till  
Revisionen 
Ekonomienheten 
 

Paragrafen är justerad 
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§140 

Samverkansöverenskommelse mellan Hylte kommun och 
Polismyndigheten  
(2023 KS0206) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta förslag till samverkansöverenskommelse 2023-2024 
mellan Hylte kommun och lokalpolisområde Falkenberg/Hylte. 

Beskrivning av ärendet 
Hylte kommun genom kommunledningskontoret och lokalpolisområde Falkenberg/Hylte har 
reviderat tidigare samverkansöverenskommelse som gällt löpande sedan 2018.  
  
I samband med att den nya lagen (2023:196) om kommuners ansvar för brottsförebyggande 
arbete träder i kraft är det ett bra tillfälle att revidera överenskommelsen då kommunen ska 
ansvara för samordningen av det brottsförebyggande arbetet. Kommunen ska även verka för 
att skriftliga överenskommelser om samverkan ingås med relevanta aktörer. 
Samverkansöverenskommelsen med polisen ger en grund för att fortsätta det gemensamma 
brottsförebyggande och trygghetsskapande arbetet samt säkra att det gemensamma arbetet 
resurssätts och följs upp. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Förslaget omfattar ett nytt samverkansforum och ett mer heltäckande arbetssätt, vilket innebär 
attkontorschefer involveras mer än tidigare. Även andra tjänstepersoner kan komma att 
involveras merän tidigare. I förslaget förbinder sig kommunen ha en samordnare för arbetet. 
Förslaget innebär dockingen konkret ökad kostnad i form av nya tjänster. Därmed har beslutet 
ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
 §38 TU Samverkansöverenskommelse med polisen 
 Tjänsteskrivelse samverkansöverenskommelse polisen 
 Förslag till samverkansöverenskommelse 2023-2024 

Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Tillväxtutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta att anta förslag till 
samverkansöverenskommelse 2023-2024 mellan Hylte kommun och lokalpolisområde 
Falkenberg/Hylte. 
 

Beslutet skickas till  
Lokalpolisområde Falkenberg/Hylte 
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Paragrafen är justerad 
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§141 

Viljeinriktning - Regional fysisk plan Halland  
(2023 KS0237) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom förslag till Viljeinriktning - Regional fysisk 
plan Halland 

Beskrivning av ärendet 
Region Halland har skickat över förslag till Viljeinriktning - Regional fysisk plan Halland 
som har utarbetats av samhällsbyggnadschefsnätverket och beretts av Chefsgrupp Halland. 
Förslag till Viljeinriktning kommer att behandlas på kommande Kommun- och 
regionledningsforum den 6 september 2023. 
 
 
Viljeinriktningen beskriver de tematiska områden som den regionala fysiska planen för 
Halland ska hantera: 
• En flerkärnig region med attraktiva och hållbara livsmiljöer 
• En tillgänglig, inkluderande och sammanhållen region 
• En resilient och robust region 
 
Därtill beskriver viljeinriktningen tidshorisonten för Regional fysisk plan Halland. 
Tidshorisont för Regional fysisk plan Halland är år 2050. Utgångspunkten för Regional fysisk 
plan Halland är de kommunala översiktsplanerna som i dagsläget sträcker sig till år 2050. Det 
gör att arbetet taktar väl in i kommunernas strategiska arbete. Det ger även den långsiktighet 
som behövs för att hantera länets behov av bostäder långsiktigt samt minska länets 
klimatpåverkan och dess effekter. 
 
Slutligen ger den en redogörelse för planens geografiska kontext. Den halländska regionala 
fysiska planen ska redogöra för Hallands roll i tre geografiska kontexter: 
1. Den regionala och mellankommunala kontexten 
2. Den storregionala kontexten 
3. Den nationella och internationella kontexten 
 
Bakgrund:  
Kommunfullmäktige 6 maj 2021, §48 tillstyrkte Region Hallands hemställan till 
Finansdepartementet om att få bli regionalt fysiskt planorgan. 
 
Bakgrunden till hemställan var att Region Halland bedömde att det fanns ett behov av att ta 
fram en regional fysisk plan i Halland för att belysa mellankommunala och mellanregionala 
samhällsutvecklings-frågor i ett regionalt perspektiv för att generera goda förutsättningar för 
samhällsutveckling i hela Halland.  
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Kommunstyrelsen fick den 9 maj 2023 information från representanter från Region Halland 
angående det pågående arbetet med Regional fysisk plan Halland. 
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan. 

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - Viljeinriktning Regional fysisk plan Halland – tidsram, tematiska 

områden och geografisk kontext 
 Viljeinriktning Regional fysisk plan Halland – tidsram, tematiska områden och 

geografisk kontext 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom förslag till Viljeinriktning - Regional fysisk 
plan Halland  
 

Beslutet skickas till  
Region Halland  
 

Paragrafen är justerad 
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§142 

Ansökan om medfinansiering - Sofieslätts bygdegård  
(2023 KS0193) 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå ansökan. 

Beskrivning av ärendet 
Sofieslätts bygdegårdsförening har inkommit med en ansöka om medfinansiering gällande 
ombyggnation av bygdegårdens kök. Sofieslätts bygdegårdsförening ansöker om 30 procent 
av totalbeloppet, vilket är ca 165 000 kr. Bygdegårdsföreningen har för avsikt att även ansöka 
om bidrag hos Boverket. Myndigheten har som krav att aktuell kommun medfinansierar minst 
30 procent.  
 
Att ekonomisk stödja föreningar som vill investera i sina anläggningar leder till en aktiv och 
attraktiv landsbygd. Likväl anser kommunledningskontoret att det pga. kommunens rådande 
ekonomiska läge saknas utrymme att under 2023 lämna bidrag till detta. 
Kommunledningskontoret överlåter till budgetberedningen att se över möjligheten att införa 
ett investeringsbidrag till föreningsägda anläggningar framöver.  
  
Ekonomisk konsekvens av beslutet 
Beslutet har ingen ekonomisk påverkan vid avslag. Vid bifall förbrukas 165 000 kr av 
kommunstyrelsens reserv. 

Handlingar i ärendet 
 §39 TU  Ansökan om medfinansiering Sofieslätts bygdegård 
 Tjänsteskrivelse - Ansökan om medfinansiering Sofieslätts bygdegård 
 Ansökan om medfinansiering - Sofieslätts bygdegårdsförening 
 Följebrev - Ansökan om medfinansiering Sofieslätts bygdegård 

Förslag till beslut 
Tillväxtutskottets förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att avslå ansökan. 
 

Beslutet skickas till  
Sofieslätts bygdegårdsförening 
 

Paragrafen är justerad 
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